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200 
millió
forint pályázati támo-
gatást nyert  
az önkormányzat

A pályázat valódi bicikliút  
építését teszi lehetővé, mely 
külterületen munkahelyek  
elérését is szolgálja

Budakeszi önkormányzata szeretné 
megismerni a lakosság kerékpározási 
szokásait. Kérjük, a www.hirmondo.
budakeszi.hu oldalon található kér-
dőív kitöltésével segítse az önkor-
mányzat munkáját, köszönjük!

KÉRDŐÍV

BERUHÁZÁS Lakossági fórumot tar-
tott az önkormányzat június 28-án a ke-
rékpárút-fejlesztésről, melynek kialakí-
tására és megépítésére 200 millió forint 
pályázati támogatást nyert. A fórumon 
részt vett dr. Győri Ottilia polgármester, 
Ohr Alajos alpolgármester, Somlóvári 
Józsefné és Szabó Ákos Péter tanács-
nok, valamint a tervező, a projektmene-
dzser és a Farkashegyi repülőteret üze-
meltető MÁV Sportegyesület képviselői 
is. A polgármester elmondta, hogy a ke-
rékpárút megépítésével a Budaörsi úttal 
párhuzamosan, 1300 méter hosszan 130 

darab hársfát ültet az önkormányzat. 
Kiemelte, ez a beruházás egy jövőbeni 
gondolkodás és tervezés része, ehhez 
kapcsolódna majd a Budaörshöz, illetve 
a Balatonhoz vezető bicikliút megépíté-
se is. Ezzel olyan kerékpárhálózat része 
lehet Budakeszi, amelyre a kormányzat 
a következő négy évben 150 milliárd fo-

rintot fordít. Hiba 
lenne, ha ebbe a 
fejlesztésbe Buda- 
keszi nem kapcso-
lódna be. 

Gödör István, 
a pályázatíró 
Granticon Kft. 

projektmenedzsere kifejtette, mindösz-
sze 11 millió forintos önerővel 200 mil-
liós vagyonelemmel gazdagodik a vá-
ros. Nem szabad erre a projektre csak 
úgy tekinteni, hogy 200 millióból 2 ki-
lométeres szakasz épül meg, hiszen szá-
mos további eleme is van ennek a be-
ruházásnak. 

Épül egy, a Budakeszi árkon átívelő 
híd, mely 20 milliós nagyságrendű, to-
vábbá a híd közelében napelemes köz-
világítási oszlopokat telepít az önkor-
mányzat, ez további 5,8 millió forint. 
A táblázások, burkolati jelek felfestése, 
pollerek kihelyezése 11 millió, a zöld-
terület-építés, átalakítás és 1300 mé-
ter hosszan a faültetés 1,1 millió, a mű-
szaki tervdokumentációk, tervezési, en-
gedélyezési, hatósági eljárások költségei 
10,5 millió forint. Amikor ezt a projektet 
vizsgáljuk, erre a számos kapcsolódó 

elemre is gondolnunk kell. Kifejtet-
te, hogy a VEKOP pályázat esetében a 
már meglévő utakon kerékpáros útvo-
nalat jelölnek ki táblázással és felfestés-
sel, továbbá a projekt számos egyéb fej-
lesztést, például gyalogátkelőhelyek, 
buszöblök és járdák kialakítását is ma-
gában foglal. A pályázati felhívás olyan 
valódi kerékpárút építését támogatta, 
mely külterületen munkahelyek eléré-
sét szolgálja. Ez igencsak behatárolta az 
önkormányzatok mozgásterét abban, 
hogy mely területek felelnek meg a pá-
lyázati kiírásnak. Megerősítette, hogy 
ez a beruházás egy jövőbeni koncepció 
része, mely idővel Budaörssel kerékpár-
úton köti össze Budakeszit.

MODERNIZÁLÁS Június végén meg-
kezdődött a Fő utcai jelzőlámparend-
szer teljes felújítása, mely a közútkezelő 
Magyar Közút Nonprofit Zrt. beruhá-
zásában valósul meg az önkormány-
zat eredményes közbenjárásának kö-
szönhetően. A munkálatok a Fő utcán 
az Erkel, a Kossuth és a Temető utcai 
csomópontokat érintik. Az egyenként 
mintegy 20 millió forint értékű beruhá-
zás keretében a tartóoszlopok, és a jel-
ző-, érzékelő- és vezérlőrendszerek tel-
jes cseréje megtörténik, a legmodernebb 
berendezések felszerelésével. A fej-
lesztés eredményeként lehetőség nyílik 
intelligens forgalomirányító rendszer 
üzemeltetésére, melytől önkormányza-
tunk a Fő utcán és bekötőútjain tapasz-
talható torlódások enyhülését várja. A 
kivitelezés ideje alatt - mely a nyár fo-
lyamán megtörténik - huzamosabb idő-
re is kikapcsolhatják a jelzőlámpákat e 
kereszteződésekben, ezért fokozott óva-
tosságot kérünk az arra közlekedőktől.

Felújítják�a�Fő�utcai�jelzőlámpákat

Fórum�a�kerékpárút-fejlesztésről

JUBILEUM A Fenyőgyöngye Nyug-
díjas Klub 50 évvel ezelőtt azért jött lét-
re, hogy a szépkorú budakeszi lakosok 
számára programokat, elfoglaltságot 
biztosítson. Aktívan részt vesznek a 
város közéletében, a piros betűs ünne-
peken és a szürke hétköznapokon egy-
aránt. Az elmúlt fél évszázadban a szo-
kásos klubnapokon kívül számtalan 
eseményt szerveztek, és rendszeresen 
találkozhatunk a klubtagokkal az ön-
kormányzat rendezvényein is.

A klub június 27-én ünnepelte fennál-
lásának 50. évfordulóját az Erkel Ferenc 
Művelődési Központban. Az ünnepsé-
gen a Borostyán Nyugdíjas Klub tagjai, 
dr. Győri Ottilia polgármester, Ohr Ala-
jos és Bakács Bernadett alpolgármeste-
rek és Somlóvári Józsefné tanácsnok is 

részt vett. Az eseményen elsőként La-
pos Ferencné, a klub gazdasági vezetője 
köszöntötte a megjelenteket és röviden 
bemutatta a szervezet történetét. El-
mondta, hogy 1969-ben Birgánné Gizel-

la helyi postás vezetésével, 32 fővel ala-
kultak meg, akkor még TSZ Nyugdíjas 
Klub néven. Az egyesület létszáma egy-
re nagyobb lett, így megalakult a II. szá-
mú klub, mely ma a Borostyán Nyug-
díjas Klub. A Fenyőgyöngye idővel be-
fogadta a megszűnt Szivárvány klub 
tagjait is. Mára körülbelül 80 főt szám-
lál.

Ezt követően dr. Győri Ottilia pol-
gármester köszöntötte a vendégeket. El-
mondta, hogy a klub támogatja, össze-
fogja a tagjait, programot nyújt, kiemeli 
őket a mindennapokból és ezáltal egé-mindennapokból és ezáltal egé-és ezáltal egé-
szen más életminőséget ad a tagoknak. 
A klub elvitathatatlan szerepet tölt be 
Budakeszi életében, melyet az önkor-
mányzat nevében ezúton is köszönök 
önöknek - mondta.

Somlóvári Józsefné beszédében ki-

emelte: az idősek feladata, hogy létük-
kel, életükkel, lelki-szellemi értékeikkel 
példát állítsanak a fiatalabbak elé.  Ta-
nítsák meg őket a közösség fontosságá-
ra, a jókedvre, a mosolyra, egymás se-
gítésére. 

Dorka Józsefné, a Borostyán Nyug-
díjas Klub vezetője így fogalmazott „öt-
ven év alatt összetartottátok egymást, 
sokat dolgoztatok azért, hogy együtt 
maradjatok. A szeretetet, amit ti adta-
tok a másiknak, azt soha nem lehet el-
felejteni.” A vidám és szórakoztató mű-
sorokat követően Tóthné Fajtha Anita, a 
művelődési központ igazgatója örömét 
fejezte ki, hogy az egyik legaktívabb 
klub fennállásának fél évszázados év-
fordulóján velük együtt ünnepelhet. A 
műsor után finom ebéddel készültek a 
klub tagjai.

Fotók: Pék Lajos

50�éves�a�Fenyőgyöngye�
Nyugdíjas�Klub

„Ötven év alatt összetartottá-
tok egymást, sokat dolgoztatok 
azért, hogy együtt maradjatok. 
A szeretetet, amit ti adtatok a 
másiknak, azt soha nem lehet 
elfelejteni.”

A Fenyőgyöngye és a Borostyán Nyugdíjas Klub vezetői
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